

Referat

Menighedsrådsmøde 4/2024 - d. 24. april 2024

Kl. 17 i Sognegården med fælles kørsel til Kirkeskoven. Herefter spisning kl. 18 og 18.45 menighedsrådsmøde i Sognegården

Indkaldte: Anne Munk Larsen (AML), Detlef von Holst (DvH), Hans Thor Olsen (HTO), Bent Sass (BS), Inga Andersen (IA), Jon Skjold Henriksen (JSH), Cecilie Ahlmann Raaberg (CAR), Bodil Kirk Sørensen (BKS), Bente Appel Esbensen (BAE), Wini Maj Bjørneboe Olesen (WMO) Jimmy Emil Pedersen (JEP), Sabine Mansdotter (SM), Inge Kobberø (IK)

Afbud: Cecilie Ahlmann Raaberg

Referent: Inge Kobberø

Sang: Det er forår

Spisning: Bodil

Praktisk forberedelse: Bodil

Punkt	Ansvarlig	Bilag	Kommentar til dagsordenspunktet	Referat
1. Godkendelse af dagsorden	MHR		Godkendelse af dagsorden jf. Vipperød sogn menighedsråds forretningsorden, af 21/3 2023, §3	Der tilføjes et punkt om personalepolitik og arbejdsmiljø under Evt. Ellers godkendt.
2. Kommentar til referat 18. marts 2024	MHR			Godkendt.
3. Planlægning af dagens møde	BAE			
<i>Punkter til behandling</i>				
4. Menighedsrådsvalg	BS, BAE	Se evt. Omtale på hjemmeside , Omtale i provsti	Orientering om forløb ved valgbestyrelsen, herunder planlægning af orienteringsmøde den 14. maj. Drøftelse af mulige kandidater ved formanden.	Bent orienterede om orienteringsmøde 14. maj kl. 19 og valgforsamling 17. september. Nye medlemmer kan tiltrækkes i perioden derimellem. Planlægning og formidling af orienteringsmøde aftales af Bente, Bent, Wini og Anne den 30. april. MHR har pt. 8 medlemmer, og der skal nu vælges 9 pga. tilflytning til sognet.
5. Politik for frivillige	BAE/JSH	Bilag 1	Læs gerne udkastet og forbered spørgsmål og/eller kommentarer.	Udkastet blev drøftet. Det blev vedtaget, at der skal være to dokumenter: MHR/medarbejderes politik for frivillige og en flyer til frivillige. Bente, Jon og Bodil arbejder videre med udkastet.

6. Forslag til budget for Medieudvalg, ekstra bevilling til årsskrift og kamera	SM/WMO/JSH	Bilag 2		Sabine og Wini Maj redegjorde for forslagene, som blev godkendt.
7. Forslag om ny affaldsordning	IK/JSH	Bilag 3 eftersendes		Det blev vedtaget at fortsætte med FORS som affaldsleverandør.
8. Forslag om ny telefonløsning	IK/JSH	Bilag 4	DSL indstiller, at TDCs løsning vælges.	Det blev vedtaget at vælge TDCs telefonløsning.
9. Forslag om fildeling i dropbox	IK/JSH	Bilag 5		Under forudsætning af at der kan findes midler i budgettet vedtages det at købe Dropbox-licenser til medarbejdere.
10. Forslag til etablering af musikudvalg	BS	Bilag 6	Kommissorium ønskes drøftet.	Kommissorium for udvalg godkendt. Referater fra udvalgets møder sendes også til MHR.
<i>Punkter til orientering</i>				
11. Nyt fra formanden	BAE		Orientering.	Det undersøges, om det er muligt at sende en reminder om mail til menighedsrådet i egen postkasse. MHR og medarbejdere sender en blomst til Detlef. Mht. dokumentarkiv spørges tidligere medarbejder og menighedsrådsmedlem, evt. provsti. Der arbejdes videre med definition af opgaver og grænseflader i DSL og KKP.
12. Nyt fra præsterne	JSH, CAR		Orientering.	Konfirmationer nært forestående. Rigtig gode påskearrangementer. Jon og Cecilie overtager Detlefs tjenester under sygemelding, Sara er vikar. Deltager sammen med Sabine og Inga i Vipperun.
13. Nyt fra kontaktperson	IA		Orientering.	Gravermedhjælper ansat. Hovedferie godkendt, MUS er påbegyndt. Sikkerhedsudvalg har holdt møde. Fremover halvårlige møder, stor arbejdstilfredshed blandt medarbejdere.
14. Nyt fra DSL	JSH		Orientering	

15. Nyt fra kasserer	WMO		Orientering	Overgang til Danske Bank på plads. Debetkort bestilt. Regnskabskursus om aftenen 2. maj.
16. Nyt fra KKP	KKP			Mødereferat sendt ud. Kirkesyn i september. Afleverer anlægsønsker til provsti. Der sendes faktura til provsti for brug af Sdr Asmindrup Kirke i 2023.
17. Nyt fra Medieudvalg	JSH	Bilag 7	Mødereferat 11.04.24	
18. Nyt fra Grøn Kirkeudvalg	JSH			Der er hentet tilbud på nye sang- og salmebøger.
19. MR-valgudvalg	BS, WMO		Se punkt 4	
20. Biskoppens visionsdag 10. april og Stiftsdag 16. marts	WMO	Bilag 8		
21. Fugt- og skimmelsvampeproblemer i Grandløse Kirke - konsulentbesøg 11. april	IK- BKS/HTO/ JSH	Bilag 9	Stiftet udarbejder referat af mødet, bilag er korte noter fra og efter mødet.	
<i>Punkter til drøftelse</i>				
22. Mødedatoer i efteråret 2024				Onsdag den 21. august Onsdag den 11. september Tirsdag den 22. oktober Torsdag 21. november Julefrokost fredag den 6. december
23. Evt.				Vedrørende personalepolitik skal der tilføjes forskelligt. Inga, Susanne og Sabine arbejder med dette. Inden mødet var vi på en dejlig gåtur i kirkeskoven, og mulighederne for at bruge den i sognet blev drøftet. Det blev besluttet, at Hans Thor og Jon laver et udkast til projektbeskrivelse til behandling i MHR.

Kommende møder

- 29. maj 2024
- 25. juni 2024